
Årsstämma Vintergatans Samfällighet 2015 
 
Plats: Delångersgården 
Datum och tid: 20150411 klockan 10:00  11:30 
 
Närvarande: 
 
Namn:  Fastighet: 
 
Zarah Zättlin 82 
Haldis Söderholm 55&54 
Stig Frediksson 42 
Tommy och EvaMärta Juhl 49 
Karin Häggbom / Gunnar Forsling 89 
Bengt Olofsson 69 
Laila och Bure Alsén 85 
Sigrun Mårtensson 37 
Karin Fransson 93 
Bengt Holmgren 36 
Lennart Rosén 51&52 
Bertil Persson 99 
Thomas Grenedal 45 
Annika Englund 45 
Carina Jonsryd 64 
Anders Ljung 64 
Lars Göran Berg 71 
BengtErik Skoglund 61 
Torbjörn Fransson 91 
Johan Samuelsson 66 
Berit Jonsson 71 
Najat Kramberg 92 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Dagordning  
 

1. Stämman öppnades av Bengt Olofsson: Speciellt nya medlemmar hälsades välkomna. 
Val av ordförande för stämman: Anders Mikaelsson, Biträdande: Bengt Olofsson 

2. Val av sekreterare för stämman: Najat Kramberg 
3. Val av två justerare tillika rösträknare: Anders Skoglund och Bengt Holmgren  
4. Fråga om stämman behörigen kallats: Ja 
5. Styrelsens och revisorernas berättelse: Genomgång av utskickad 

verksamhetsberättelse gicks igenom. Inga funderingar uppkom. Kassören gick igenom 
årets resultat, som blev mycket bättre än budgeterat. Det som kostat mindre än 
beräknat var snöröjning och investeringarna samt att avskrivningar ej ska tas med i 
resultaträkningen. Resultatet blev ca  10 000 kr, motför budgeterat 115 000 kr. 
Revisorernas berättelse upplästes. Samtliga handlingar godkändes av årsstämman. 

6. Ansvarsfrihet för styrelsen: Godkänns av stämman 
7. Motioner: Inga motioner finns 
8. Ersättning till styrelse, områdesansvariga och revisorer 2015. Genomgång och 

förtydligande av styrelsens förslag gjordes.Ordf 13 000 kr, kassör 9 000 kr, sekr 4 000 
kr, styrelsesuppleant med minst 50% närvaro 2 500 kr , revisorer 990 kr, 
områdesansvariga 990 kr och vattenverksansvar 4 500 kr. Förslaget godkändes av 
stämman 

9. Årsavgift 2016. Extra utdebitering 2016 på 2000kr/fastighet. Årsavgift,avgift båthamn, 
sjöbod och tennis oförändrad. Förslag gicks igenom och godkändes av stämman.  

10. Styrelsens förslag till strategisk investeringsplan 20152020, med investeringsbeslut 
för 2015 och 2016: Genomgång och förtydligande av förslagen gjordes. Diskussion 
uppkom angående investering av tennisbanan, utifrån om det är ekonomiskt 
försvarsbart kontra attraktions och värdeöknig för området. Förslagen godkänns av 
stämman. 

11. Utomhusfest 2016, 40 år sedan vårt område exploaterades: Beslut att styrelsen jobbar 
vidare på förslaget om utomhusfesten.  

12. Kaffepaus 
13. Förslag till revidering av utgifts & inkomststat 2015: Genomgång av förslagen gjordes 

av kassör Zarah Zättlin och Ordförand Bengt Olofsson. Godkänt av stämman 
14. Förslag till inkomst och utgiftsstat samt debiteringslängd 2016: Genomgång av 

förslagen gjordes av kassör Zarah Zättlin och Ordförande Bengt Olofsson. Godkänt av 
stämman 

15. Val av styrelse: Ordförande Bengt Olofsson 1 år 
Sekreterare Najat Kramberg 2 år, 
Kassör Zarah Zättlin 2år 
Styrelsesuppleanter: Torbjörn Fransson, Lennart Rosen och Johan Samuelsson  
Godkänt av stämman 

16. Val av revisor och revisorsuppleant 1 år: Anders Skoglund, Levi Rimtorp, Suppleant 
Åke fransson Godkänd av stämman 

17. Val av valberedning: Magnus Berglöf, Stig Fredriksson Godkänt av stämman 



18. Val av tillsynsmän:   Godkänt av stämman 
Områdesansvarig 1år: 
Vägar Thomas Grenedal 
Grönområde LarsGöran Berg 
Båthamn Magnus Berglöf 
Vattenverk Ove Norberg, sup Fredrik Rydfeldt 
Tennisbanan BengtErik Skoglund 

19. Övriga framställningar från styrelse 
 Arbetsdagar: Äger rum 25 april, 23 maj, 19 september och den 17 oktober. Samling 
vid tennisbanan kl. 10:00 
 Sly och gräsröjning: 2011 fattades beslut om att var och en ska ta hand om sitt eget 
ris på tomten och inte släpa det utanför den egna tomten. 
 Riktlinjen för tennisbokning enl styrelsens förslag godkändes av stämman 
 Till arbetsgrupper valdes för  

            Gatubelysning: Bengt Erik Skoglund, Bengt Holmgren, Tommy Hedman och Fredrik   
            Rydfeldt   
            Vindskydd/multiarena Anders Skoglund, Lennart Rosen, Bengt Holmgren 

Vintergatan Open: Christoffer Kramberg och Lars Edvardsson  
           Midsommarfirande: Anders Brunzell, Fredrik Rydfeldt, Magnus Berglöf och Birgitta   
           Hedman   
           Pubkväll i vindskyddet; Anders Brunzell och Birgitta Hedman 

 
 Medlemsdebitering efter faktiskt boende: 

           Förändringar under året från fasboende till fritidsboende samt vice versa regleras  
           månaden efter förändring 
           Godkänt av stämman 

 
21. Övriga frågor: 

 Vem har ansvar för att mäklarskyltar försvinner efter försäljning? 
  Ingår i  gatuansvarigs uppgift. 
  Hur har det gått  med Skarven? 
 Ordförande gick igenom hur läget ser ut. Då det är en stor risk att skarven är 

påväg att bosätta sig i området så har Vintergatan fått ett tillstånd att störa skarven då 
de i normla fall är fridlysta. Tillståndet gäller under en månad mellan 15 mars till 15 
april. Två Hulkar har satts upp, rakter skjuts på kvällarna för att skrämma iväg dem. 
Beslutet och mer information är nedskrivet och finns att läsa. Kontakta i så fall 
ordförande Bengt Olofsson för tillgång till det. 

 Hur blir det med återvinningsstationen? 
 En ansökan om en komplett återvinningsstation har gjorts men inget beslut i 

ärendet är taget ännu. 
 En sjöbod finns tillgänglig och är ledig om intresse finns. 
Vad händer med den döda älgen, vem ansvarar för bortforslingen? 



Iggesunds JVO har tagit på sig ansvaret för att ta bort den älg som ligger i   
           Vintergatsviken. 

20. Meddelande där stämmoprotokollet hålls tillgängligt: Sker via Epost, brevlådor och på 
anslagstavlan 

21. Årsstämmans avslutande: Ett stort tack till Anneli Samuelsson för totalt fyra år i 
styrelsen framfördes av ordf Bengt Olofsson 
 

 
 
 
 
Vintergatsbyn 20150411 
 
 
 
Vid protokollet 
 Najat Kramberg 
 
 
 
Justerare Justerare 
 Anders Skoglund  Bengt Holmgren 
 
 
 

 
 


